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Protokół Nr V/15 
Sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  
odbytej w dniu 19 lutego 2015 roku  

o godzinie 15.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  
 
Obrady rozpoczęto w dniu 19 lutego 2015 roku o godzinie 15.00. 
Obrady zakończono w dniu 19 lutego 2015 roku o godzinie 16.20. 
W V sesji Rady Miejskiej udział wzięło 15 radnych. Sesję rozpoczęto w składzie 14 - 
osobowym. W trakcie sesji przybył radny Robert Itkowiak.  
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń – Konrad Malicki;  
• Skarbnik Urzędu Gminy Czempiń – Halina Łączna; 
• Sekretarz Urzędu Gminy Czempiń – Aleksandra Marciniak; 
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownik Posterunku Policji w Kościanie – Dariusz Piotrowski;  
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń.  

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 19 lutego 2015 
roku o godzinie 15.00 otworzył V sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz gości 
oświadczył, że zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 13 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na Sekretarza 
obrad V sesji Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Łukasza Grygiera. 

 
Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, że 
w dniu 19 lutego 2015 roku Burmistrz Gminy Czempiń złożył do porządku obrad wniosek                 
o wycofanie z porządku obrad punktu: „Podjęcie uchwały w sprawie opłat za korzystanie 
z komunalnych obiektów sportowych”.  
Wniosek stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, że 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Maciej Głochowiak złożył wniosek                             
o wprowadzenie do porządku obrad punktu: „Podjęcie uchwały  w sprawie rozpatrzenia 
skargi na Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej w  Czempiniu”.  
Wniosek stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.   
 
Radny Maciej Głochowiak zawnioskował w imieniu Klubu Radnych Niezależnych                            
o wprowadzenie w punkcie 8 porządku obrad punktu: „Podjęcie uchwały w sprawie 
wynagradzania Burmistrza Gminy Czempiń”. 
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Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie wycofała                    
z porządku obrad V sesji Rady Miejskiej w Czempiniu punkt: „Podj ęcie uchwały 
w sprawie opłat za korzystanie z komunalnych obiektów sportowych”.  
 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie wprowadziła                   
do porządku obrad V sesji Rady Miejskiej w Czempiniu w punkcie 8 punkt: 
„Podj ęcie uchwały w sprawie wynagradzania Burmistrza Gminy Czempiń”. 
 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie wprowadziła                   
do porządku obrad V sesji Rady Miejskiej w Czempiniu w punkcie 17a punkt: 
„Podj ęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zakładu 
Gospodarki Komunalnej w Czempiniu”. 
 

Wobec powyższego porządek obrad V sesji Rady Miejskiej w Czempiniu przedstawiał się                
w sposób następujący:  

1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zwiększenia udziałów w Samorządowym Funduszu 

Poręczeń Kredytowych Sp. z o.o. z siedzibą w Gostyniu. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 

Czempiń środków stanowiących fundusz sołecki. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli i innych form wychowania 
przedszkolnego, dla których gmina Czempiń jest organem prowadzącym. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wynagradzania Burmistrza Gminy Czempiń 
9. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania na obszarze 

Gminy Czempiń w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych 
na dzień 10 maja 2015 r. 

10.Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji 
społecznych z mieszkańcami Gminy Czempiń. 

11.Podjęcie uchwały w sprawie zasad wyodrębnienia w budżecie Gminy Czempiń 
środków na realizację zadań przez Osiedle Nr 1 w Czempiniu. 

12.Podjęcie uchwały w sprawie zasad wyodrębnienia w budżecie Gminy Czempiń 
środków na realizację zadań przez Osiedle Nr 2 w Czempiniu. 

13.Podjęcie uchwały w sprawie zasad wyodrębnienia w budżecie Gminy Czempiń 
środków na realizację zadań przez Osiedle Nr 3 w Czempiniu. 

14.Podjęcie uchwały w sprawie zasad wyodrębnienia w budżecie Gminy Czempiń 
środków na realizację zadań przez Osiedle Nr 4 w Czempiniu. 

15.Podjęcie uchwały w sprawie zasad wyodrębnienia w budżecie Gminy Czempiń 
środków na realizację zadań przez Osiedle Nr 5 w Czempiniu. 

16.Podjęcie uchwały w sprawie zasad wyodrębnienia w budżecie Gminy Czempiń 
środków na realizację zadań przez Osiedle Nr 6 w Czempiniu. 

17.Podjęcie uchwały w sprawie zasad wyodrębnienia w budżecie Gminy Czempiń 
środków na realizację zadań przez Osiedle Nr 7 w Czempiniu. 

17a. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zakładu Gospodarki 
Komunalnej w  Czempiniu. 

18.Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie 
międzysesyjnym. 
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19.Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności                   
w okresie międzysesyjnym. 

20.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
21.Wolne głosy i wnioski. 
22.Zakończenie obrad V sesji. 

 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie przegłosowała 
powyższy porządek obrad wraz z naniesionymi poprawkami.  
 
Rada Miejska w Czempiniu wraz z uczestnikami V sesji uczciła minutą ciszy 
Pamięć profesora Jerzego Regulskiego - wybitnego specjalisty w dziedzinie prawa 
samorządowego, krzewiciela idei samorządowej, pochowanego w dniu 
dzisiejszym.  

 
Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, że 
zapoznał się z protokołem IV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 29 stycznia 
2015 roku, nie wnosi zastrzeżeń co do jego treści i wnioskuje o przyjęcie protokołu przez 
Radę Miejską w Czempiniu bez odczytania.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie przyjęła 
protokół z IV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 29 stycznia 2015 
roku.  

 
Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Interpelacje i wnioski złożyli:  

1. Radna Lucyna Mikołajczak w sprawie wystąpienia do Starosty Śremskiego                       
o realizację inwestycji polegającej na dokończeniu ścieżki rowerowej 
prowadzącej z Czempinia do Iłowca, która obecnie kończy się na granicy dwóch 
powiatów - realizacja około 200 metrów ścieżki dałaby możliwość bezpiecznego 
przejazdu na trasie Czempiń - Mosina;  

 
Na salę obrad przybył radny Robert Itkowiak, wobec powyższego Rada Miejska                      
w Czempiniu obradowała w składzie 15 - osobowym.  
 

2. Radny Stanisław Turno w sprawach:  
1) wymiany studzienek kanalizacyjnych przy posesji nr 19 na ulicy Kolejowej 

oraz ulicy Marciniaka przy fryzjerze i posesji nr 8;   
2) załatania wyrwy w nawierzchni jezdni na krzyżówce ulicy Ogrodowej                              

i Floriana Marciniaka; 
3) spowodowania, aby łańcuchy zamontowane na barierkach na chodniku przy 

Biedronce w Czempiniu zostały przytwierdzone na stałe, ponieważ obecnie 
przechodzą przez nie mieszkańcy, co rodzi niebezpieczeństwo w ruchu 
drogowym;  

3. Radny Cezary Szukalski w sprawach:  
1) poczynienia starań o pozyskanie na teren gminy alternatywnego do obecnego 

dostawcy gazu;  
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2) zabezpieczenie budynku przy ulicy Północnej, którego stan techniczny jest 
fatalny i zagraża bezpieczeństwu pieszych i pojazdów;  

4. Radny Maciej Głochowiak w sprawie poinformowania mieszkańców, jaki jest 
plan modernizacji oświetlenia ulicznego, który obecnie ma miejsce;  

5. Radny Władysław Matysiak w sprawach:  
1) wystąpienia do Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie przycięcia drzew 

rosnących wzdłuż drogi wojewódzkiej Czempiń – Głuchowo;  
2) wystąpienia do Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie drogi Piechanin – 

Srocko Wielkie: usunięcie wyrwy w asfalcie – 2 sztuki; przycięcie drzew na 
całej trasie – niektóre gałęzie wchodzą w linię energetyczną; usunięcie 
krzewów, gałęzi i śmieci z pobocza; naprawa i wymiana uszkodzonych płytek 
w chodniku wzdłuż wsi Srocko Wielkie; wykonanie równania odcinka drogi 
Srocko Wielkie w kierunku Borkowic.  

 
Do punktu 5 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zwiększenia udziałów w Samorządowym Funduszu Poręczeń 
Kredytowych Sp. z o.o. z siedzibą w Gostyniu przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez 
Skarbnik Gminy Czempiń Halinę Łączną, uwag nie wniesiono. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr V/19/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 19 lutego 2015 roku            
w sprawie zwiększenia udziałów w Samorządowym Funduszu Poręczeń 
Kredytowych Sp. z o.o. z siedzibą w Gostyniu przedstawioną wraz                                   
z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Halinę Łączną. 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 6 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 
Czempiń środków stanowiących fundusz sołecki przedstawionego wraz z uzasadnieniem 
przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń Andrzeja Sochę, uwag nie wniesiono. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr V/20/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 19 lutego 2015 roku            
w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Czempiń 
środków stanowiących fundusz sołecki przedstawioną wraz z uzasadnieniem 
przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń Andrzeja Sochę. 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 7 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie 
postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego, dla 
których gmina Czempiń jest organem prowadzącym przedstawionego wraz z uzasadnieniem 
przez Inspektora Referatu Organizacyjnego Huberta Włodarczaka, uwag nie wniesiono. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr V/21/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 19 lutego 2015 roku            
w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania 
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rekrutacyjnego do przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego, dla 
których gmina Czempiń jest organem prowadzącym przedstawioną wraz                        
z uzasadnieniem przez Inspektora Referatu Organizacyjnego Huberta 
Włodarczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 8 porządku obrad: 
 
Projekt uchwały w sprawie wynagradzania Burmistrza Gminy został przedstawiony                          
w imieniu Klubu Radnych Niezależnych przez radnego Macieja Głochowiaka, który 
argumentował, że Burmistrz reprezentuje interesy gminy i wszystkich jej mieszkańców, 
wobec czego musi pozostawać dyspozycyjny faktycznie przez cały czas; ponadto                                       
- w porównaniu z zarobkami włodarzy ościennych gmin - dotychczasowe zarobki naszego 
Burmistrza znacznie odbiegały od tych sum - różnice dochodziły nawet do 2 000 zł; wobec 
powyższego w imieniu Klubu Radnych Niezależnych zaproponował, aby składniki 
wynagrodzenia Burmistrza Gminy Czempiń uchwalone zostały na poziomie: wynagrodzenie 
zasadnicze: 5 500 zł, dodatek funkcyjny: 1 800 zł, dodatek specjalny: 30 % wynagrodzenia 
zasadniczego i dodatku funkcyjnego.    
 
Do projektu uchwały: 
 
Radny Wojciech Adamski wskazał, że jego wypowiedź w tym miejscu nie oznacza, że jest 
przeciwny podwyżce wynagrodzenia dla Burmistrza, jednakże trzeba podkreślić, że radni 
spoza Klubu Radnych Niezależnych dowiedzieli się o projekcie uchwały dopiero podczas 
trwającej obecnie sesji, sprawa ta nie została przez nich przeanalizowana i zbadana. Radny 
Wojciech Adamski wyraził sprzeciw wobec wprowadzaniu projektów uchwał taką drogą                  
i odroczenie tematu do następnej sesji.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz podkreślił, że 
punktu w przyjętym porządku obrad sesji nie można „odroczyć”. Radny Krzysztof 
Sankiewicz wskazał, że Klub Radnych Niezależnych dokonał analizy zarobków burmistrzów 
innych gmin i postanowił o złożeniu takiego a nie innego wniosku. Radny Krzysztof 
Sankiewicz wskazał, że takie są zasady demokracji, w której większość ma glos 
rozstrzygający.   
 
Radny Robert Itkowiak podkreślił, że wszyscy radni mieli okazję spotkać się przed sesją 
podczas posiedzeń poszczególnych komisji, na których omawiane były projekty uchwał i na  
żadnym z tych posiedzeń nie było mowy o wprowadzeniu tego projektu do porządku obrad 
dzisiejszej sesji. Radny Robert Itkowiak wyraził zdziwienie dla faktu, że ten wniosek nie był 
podczas komisji dyskutowany, a dzisiaj jest wprowadzany na zasadzie „partyzantki”.  
 
Radny Jarosław Konieczny podkreślił, że jeśli Klub Radnych Niezależnych wypowiada się  
w tym tonie, że ma prawo wnosić projekt uchwały, ponieważ posiada większość, to 
pozostałych pięciu radnych może poczuć się „wyoutowanych”.  
  
Radny Stanisław Turno przypomniał, że już podczas uroczystej sesji w Pałacu w Czempiniu 
inaugurującej kadencję nowego Burmistrza radni postanowili, że w niedalekiej przyszłości 
podwyżka wynagrodzenia będzie miała miejsce, dlatego dziwi się, że projekt nie został 
skonsultowany z wszystkimi radnymi i jest wprowadzany do porządku obrad w taki a nie inny 
sposób.  
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Radny Maciej Głochowiak podkreślił, że każdy radny ma prawo być inicjatorem projektu 
uchwały; Klub Radnych Niezależnych uznał, że jest to odpowiedni moment na 
zaproponowanie zmiany uchwały w sprawie wynagradzania Burmistrza, stąd taki wniosek                       
w dniu dzisiejszym. Radny Maciej Głochowiak przypomniał, że nie głosował za podjęciem 
pierwszej uchwały w tym zakresie, ponieważ od początku uważał, że wynagrodzenie 
Burmistrza jest za niskie.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz podkreślił, że 
radni działają zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym, ponieważ Rada Miejska może 
obradować tylko podczas sesji i właśnie wówczas mogą być zgłaszane wnioski i propozycje 
radnych. Radny Krzysztof Sankiewicz podkreślił, że nie ma mowy, aby działanie to było 
„działaniem za zamkniętymi drzwiami”.     
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 13 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” podj ęła uchwałę                
Nr V/22/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 19 lutego 2015 roku w sprawie 
wynagradzania Burmistrza Gminy Czempiń przedstawioną wraz                                   
z uzasadnieniem przez radnego Macieja Głochowiaka.  
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 9 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania na obszarze 
Gminy Czempiń w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych na dzień 
10 maja 2015 r. przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Sekretarz Gminy Czempin 
Aleksandrę Marciniak, uwag nie wniesiono. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr V/23/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 19 lutego 2015 roku            
w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania na obszarze Gminy 
Czempiń w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych na 
dzień 10 maja 2015 r. przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Sekretarz 
Gminy Czempin Aleksandrę Marciniak. 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 10 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji 
społecznych z mieszkańcami Gminy Czempiń przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez 
Kierownik Referatu Organizacyjnego Magdalenę Głuchą - Napierała, uwag nie wniesiono. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr V/24/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 19 lutego 2015 roku            
w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych                  
z mieszkańcami Gminy Czempiń przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez 
Kierownik Referatu Organizacyjnego Magdalenę Głuchą - Napierała.  
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
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Do punktu 11 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zasad wyodrębnienia w budżecie Gminy Czempiń środków 
na realizację zadań przez Osiedle Nr 1 w Czempiniu przedstawionego wraz z uzasadnieniem 
przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń Andrzeja Sochę: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz zawnioskował, 
aby w § 1 pkt 3. Zapisy kończyły się na formule: „…środki pozostają w budżecie gminy 
Czempiń”; zapis taki spowoduje, że Rada Miejska w Czempiniu będzie wiedziała o sposobie 
wydatkowania pozostałych środków i nie ma przeciwskazań, aby były to działania 
podejmowane na osiedlach w Czempiniu.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie przegłosowała 
wprowadzenie do projektu uchwały w sprawie zasad wyodrębnienia w budżecie 
Gminy Czempiń środków na realizację zadań przez Osiedle Nr 1 w Czempiniu 
poprawki polegającej na zakończeniu zdania § 1 pkt 3.  formułą: „… środki 
pozostają w budżecie gminy Czempiń”.  

 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr V/25/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 19 lutego 2015 roku            
w sprawie zasad wyodrębnienia w budżecie Gminy Czempiń środków na 
realizację zadań przez Osiedle Nr 1 w Czempiniu przedstawioną wraz                              
z uzasadnieniem przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń Andrzeja Sochę.  
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 12 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zasad wyodrębnienia w budżecie Gminy Czempiń środków 
na realizację zadań przez Osiedle Nr 2 w Czempiniu przedstawionego wraz z uzasadnieniem 
przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń Andrzeja Sochę, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr V/26/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 19 lutego 2015 roku            
w sprawie zasad wyodrębnienia w budżecie Gminy Czempiń środków na 
realizację zadań przez Osiedle Nr 2 w Czempiniu przedstawioną wraz                              
z uzasadnieniem przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń Andrzeja Sochę wraz 
z poprawką zgłoszoną w punkcie dotyczącym osiedla Nr 1.   
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 13 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zasad wyodrębnienia w budżecie Gminy Czempiń środków 
na realizację zadań przez Osiedle Nr 3 w Czempiniu przedstawionego wraz z uzasadnieniem 
przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń Andrzeja Sochę, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr V/27/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 19 lutego 2015 roku            
w sprawie zasad wyodrębnienia w budżecie Gminy Czempiń środków na 
realizację zadań przez Osiedle Nr 3 w Czempiniu przedstawioną wraz                              
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z uzasadnieniem przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń Andrzeja Sochę wraz 
z poprawką zgłoszoną w punkcie dotyczącym osiedla Nr 1.   
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 14 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zasad wyodrębnienia w budżecie Gminy Czempiń środków 
na realizację zadań przez Osiedle Nr 4 w Czempiniu przedstawionego wraz z uzasadnieniem 
przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń Andrzeja Sochę, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr V/28/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 19 lutego 2015 roku            
w sprawie zasad wyodrębnienia w budżecie Gminy Czempiń środków na 
realizację zadań przez Osiedle Nr 4 w Czempiniu przedstawioną wraz                              
z uzasadnieniem przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń Andrzeja Sochę wraz 
z poprawką zgłoszoną w punkcie dotyczącym osiedla Nr 1.   
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 15 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zasad wyodrębnienia w budżecie Gminy Czempiń środków 
na realizację zadań przez Osiedle Nr 5 w Czempiniu przedstawionego wraz z uzasadnieniem 
przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń Andrzeja Sochę, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr V/29/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 19 lutego 2015 roku            
w sprawie zasad wyodrębnienia w budżecie Gminy Czempiń środków na 
realizację zadań przez Osiedle Nr 5 w Czempiniu przedstawioną wraz                              
z uzasadnieniem przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń Andrzeja Sochę wraz 
z poprawką zgłoszoną w punkcie dotyczącym osiedla Nr 1.   
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 16 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zasad wyodrębnienia w budżecie Gminy Czempiń środków 
na realizację zadań przez Osiedle Nr 6 w Czempiniu przedstawionego wraz z uzasadnieniem 
przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń Andrzeja Sochę, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr V/30/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 19 lutego 2015 roku            
w sprawie zasad wyodrębnienia w budżecie Gminy Czempiń środków na 
realizację zadań przez Osiedle Nr 6 w Czempiniu przedstawioną wraz                              
z uzasadnieniem przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń Andrzeja Sochę wraz 
z poprawką zgłoszoną w punkcie dotyczącym osiedla Nr 1.   
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
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Do punktu 17 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zasad wyodrębnienia w budżecie Gminy Czempiń środków 
na realizację zadań przez Osiedle Nr 7 w Czempiniu przedstawionego wraz z uzasadnieniem 
przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń Andrzeja Sochę, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr V/31/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 19 lutego 2015 roku            
w sprawie zasad wyodrębnienia w budżecie Gminy Czempiń środków na 
realizację zadań przez Osiedle Nr 7 w Czempiniu przedstawioną wraz                        
z uzasadnieniem przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń Andrzeja Sochę wraz 
z poprawką zgłoszoną w punkcie dotyczącym osiedla Nr 1.   
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 17a porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zakładu Gospodarki 
Komunalnej w Czempiniu przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej radnego Macieja Głochowiaka, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 12 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się” podj ęła uchwałę                  
Nr V/32/15 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 19 lutego 2015 roku w sprawie 
rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej                                 
w Czempiniu przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej radnego Macieja Głochowiaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 18 porządku obrad: 
 

Do Sprawozdania Burmistrza Gminy Czempiń z działalności w okresie międzysesyjnym 
złożonego na piśmie, stanowiącego załącznik nr 18 do niniejszego protokołu:  
 
Radna Lucyna Mikołajczak poprosiła o wyjaśnienie do punktu: „Spotkanie z Prezesem 
Spółdzielni” - Burmistrz Gminy Czempiń Konrad Malicki wyjaśnił, że spotkanie dotyczyło 
wykupu gruntu pod ulicą Spółdzielców w Czempiniu, jak również alternatywnego dostępu do 
gazu w gminie Czempiń.  
 
Do punktu 19 porządku obrad: 

 
Do Sprawozdania  Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności w okresie 
międzysesyjnym złożonego na piśmie, stanowiącego załącznik nr 19 do niniejszego 
protokołu, uwag nie wniesiono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz odczytał treść 
pisma skierowanego przez Burmistrza Gminy Czempiń do PKP (załącznik nr 20 do 
niniejszego protokołu) oraz odpowiedź od PKP (załącznik nr 21 do niniejszego protokołu).  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz podkreślił, że 
radni poprzedniej kadencji pamiętają, iż na tej sali padały wnioski dotyczące planowanej 
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modernizacji linii kolejowej, jednak można odnieść wrażenie, że nie były one przekazywane 
dalej, zatem rodzi się pytanie, jak teraz wyglądamy wobec społeczeństwa czempińskiego. 
Radny Krzysztof Sankiewicz zaapelował, aby radni drążyli składane przez siebie wnioski                  
i sprawdzali, jaki jest sposób ich załatwiania.   
 
Burmistrz Gminy Czempiń Konrad Malicki zapowiedział, że odpowiedź uzyskana od PKP 
nie może zakończyć sprawy i nadal będzie się nią zajmował poprzez wystosowanie kolejnych 
pism zarówno do Wojewody Wielkopolskiego, jak i do Ministerstwa, w którym domagał się 
będzie ponownego rozpatrzenia kwestii tej inwestycji. Burmistrz Konrad Malicki 
zapowiedział, że uda się osobiście przynajmniej do Wojewody Wielkopolskiego w tej 
sprawie, aby zabiegać o dokonanie zmian inwestycji.  
 
Radny Stanisław Turno przypomniał, że wnioski, które zgłaszał w poprzedniej kadencji były 
wnioskami mieszkańców Czempinia.  
 
Do punktu 20 porządku obrad: 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Konrad Malicki udział odpowiedzi na interpelacje i zapytania 
radnych:  
1. Radnej Lucyny Mikołajczak w sprawie wystąpienia do Starosty Śremskiego                       
o realizację inwestycji polegającej na dokończeniu ścieżki rowerowej prowadzącej                  
z Czempinia do Iłowca - Burmistrz Gminy Czempiń Konrad Malicki poinformował, że 
wystąpi z oficjalnym pismem do Starosty Śremskiego; natomiast prowadzone były już 
rozmowy z władzami gminy Brodnica, na terenie której znajduje się odcinek, o którym 
mowa, jednakże gmina ta ze względu na zasobność swojego budżetu nie wyraża woli 
realizowania za swoje środki finansowe zadań, które pozostają w gestii powiatu; 
2.  Radnego Stanisława Turno w sprawach:  

1) wymiany studzienek kanalizacyjnych przy posesji nr 19 na ulicy Kolejowej oraz ulicy 
Marciniaka przy fryzjerze i posesji nr 8 - Burmistrz Gminy Czempiń Konrad Malicki 
poinformował, że sprawa zostanie zbadana przez Referat Inwestycji I Infrastruktury 
Technicznej i wówczas podjęta zostanie decyzja o zleceniu do wykonania tegoż zadania;  
2) załatania wyrwy w nawierzchni jezdni na krzyżówce ulicy Ogrodowej i Floriana 
Marciniaka - Burmistrz Gminy Czempiń Konrad Malicki poinformował, że sprawa 
zostanie przekazana do załatwienia Zakładowi Gospodarki Komunalnej w Czempiniu;  
3) spowodowania, aby łańcuchy zamontowane na barierkach na chodniku przy Biedronce 
w Czempiniu zostały przytwierdzone na stałe, ponieważ obecnie przechodzą przez nie 
mieszkańcy, co rodzi niebezpieczeństwo w ruchu drogowym - Burmistrz Gminy Czempiń 
Konrad Malicki poinformował, że sprawa zostanie przekazana do Wielkopolskiego 
Zarządu Dróg Wojewódzkich;  

3. Radnego Cezarego Szukalskiego w sprawach:  
1) poczynienia starań o pozyskanie na teren gminy alternatywnego do obecnego dostawcy 
gazu - Burmistrz Gminy Czempiń Konrad Malicki poinformował, że zostaną podjęte                     
w tej kwestii oficjalne rozmowy, natomiast z posiadanych informacji wynika, że na etapie 
końcowym jest pozyskanie pozwolenia na wydobywanie gazu na terenie gminy Czempiń 
przez innego niż obecnie dostawcę i wkrótce może pojawić się taka możliwość;   
2) zabezpieczenie budynku przy ulicy Północnej, którego stan techniczny jest fatalny                
i zagraża bezpieczeństwu pieszych i pojazdów - Burmistrz Gminy Czempiń Konrad 
Malicki poinformował, że zostanie sprawdzone, jak w przeszłości była załatwiana sprawa 
zabezpieczenia tegoż budynku; jeżeli do tej pory nie wystąpiono do Inspektora Nadzoru 
Budowlanego, to takie kroki zostaną podjęte, tym bardziej, że nie jest to jedyny tego typu 
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budynek na terenie gminy; zostaną również poczynione starania o zabezpieczenie tych 
budynków przez gminę, o ile pozwolą na to przepisy prawa;    

4. Radnego Macieja Głochowiaka w sprawie poinformowania mieszkańców, jaki jest plan 
modernizacji oświetlenia ulicznego, który obecnie ma miejsce - Burmistrz Gminy Czempiń 
Konrad Malicki wyjaśnił, że prace, które obecnie trwają wynikają z zawartej na okres 3 lat 
umowy z firmą ENEOS; zakres modernizacji zostanie podany do wiadomości na stronie 
internetowej gminy Czempiń.   
 
Do punktu 21 porządku obrad: 
 
W wolnych głosach i wnioskach: 
 
Radny Robert Itkowiak skierował do Burmistrza Gminy Czempin wnioski w sprawach:  

1) zamieszczania na stronie internetowej pełnej informacji dla mieszkańców 
Gminy wraz z załącznikami w związku z obwieszczeniem z dnia 9 lutego 2015 
r. mówiącym o tym, że można się z jego pełną treścią zapoznać w Referacie 
Gospodarki Gruntami; 

2) dokonania zmiany uchwały na XV/127/11 Rady Miejskiej w Czempiniu w 
sprawie Statutu Gminy Czempiń w § 81 poprzez dodanie w punkcie 1 i 2 na 
końcu zdania sformułowania o treści: „który zawiadamia o tym właściwe 
organy”;  

3) wyjaśnienia, ile wynosi kwota bazowa w funduszu sołeckim.     
 
Burmistrz Gminy Czempiń Konrad Malicki wskazał, że pierwsza sprawa zostanie zbadana 
pod kątem prawnym i jeżeli będzie taka możliwość wszystkie tego typu informacje będą 
zamieszczane w pełnej swojej zawartości na stronie internetowej gminy Czempiń;                               
w przypadku drugiego wniosku zostanie on przekazany na ręce Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Czempiniu; kwestia funduszu sołeckiego zostanie wyjaśniona na piśmie przez 
Skarbnik Gminy Czempiń.  
 
Radny Jarosław Konieczny wskazał, że do radnych docierają informacje, że Dyrektor Szkoły 
Podstawowej w Głuchowie nie chciała wpuścić dzieci na balik karnawałowy do szkoły.   
 
Burmistrz Gminy Czempiń Konrad Malicki wyjaśnił, że po wstępnych rozmowach                      
z Dyrekcją Szkoły ustalono, że nigdy nie istniało zagrożenie co do faktu, że balik się 
odbędzie; w tej chwili sprawa jest przedmiotem rozmowy pomiędzy Dyrekcją a Radą 
Pedagogiczną; pomiędzy nauczycielami a członkami Rady Rodziców, którzy przynajmniej              
w części prezentują odmienne od Dyrekcji stanowisko. Burmistrz Konrad Malicki wskazał, że 
w tej sprawie odbyło się już pierwsze spotkanie, jednakże nie wszyscy mogli w nim 
uczestniczyć, dlatego też został wyznaczony alternatywny termin spotkania. Burmistrz 
Konrad Malicki wyraził nadzieję, że w toku kolejnego spotkania uda się wyjaśnić to 
nieporozumienie dla dobra dzieci; spotkanie odbędzie się w dniu 9 marca w szkole                     
w Głuchowie, a jego celem będzie unormowanie relacji pomiędzy Dyrekcją a Radą 
Rodziców.  
 
Krzysztof Golak - Przewodniczący Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej w Głuchowie 
wskazał, że nie było realnego zagrożenia co do faktu odbycia się baliku, natomiast mieli 
utrudnione działanie w kwestii zorganizowania kawiarenki podczas baliku. Krzysztof Golak 
wskazał, że o sprawie poinformowali Komisję Oświaty, jak również Burmistrza Gminy 
Czempiń. Krzysztof Golak wskazał, że w dniu baliku mieli dość utrudniony kontakt z Panią 
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Dyrektor, jednakże dzięki interwencji Zastępcy Burmistrza wszystko odbyło się wg 
programu. Krzysztof Golak podkreślił, że celem rady Rodziców jest uregulowanie kontaktów 
z Dyrekcją, ponieważ jako Rada Rodziców mają na dzisiaj utrudnione działanie. Krzysztof 
Golak wyraził nadzieję, że przy pomocy władz gminy uda się kontakty z Panią Dyrektor 
uściślić w dobry sposób, aby nie ucierpiały na tym dzieci.   
 
Burmistrz Gminy Czempiń Konrad Malicki poinformował, że od dnia 2 marca 2015 roku 
Urząd Gminy w Czempiniu będzie czynny w godzinach: w poniedziałki: 7.00 - 18.00, wtorek 
i środa: 7.00 - 15.00, czwartek: 8.00 - 15.00, piątek: 8.00 - 14.00; zmiana ta ma wyjść 
naprzeciw oczekiwaniom mieszkańców.    
  
Do punktu 22 porządku obrad 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny 
Krzysztof Sankiewicz zamknął obrady V sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
 
                                                                              
 

Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Czempiniu 

/-/ Krzysztof Sankiewicz 
 

 
 
 
Protokołował: 
Magdalena Głucha – Napierała  
Kierownik Referatu Organizacyjnego  
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